

Risk Warning & Disclosure

风险警告及披露



Safe Gold International (Belize) Limited

风险警告及披露

差价合约（CFD）是一种使用保证金交易的复杂的金融产品。差价合约（CFD）保证金交易具有高风险，可能导致投资者巨额亏损和收益。投资者应谨慎考虑该项交易活动是否符合其需求，并与投资者的财务资源和个人状况相适宜。

请确保您在投资鼎展国际的杠杆产品前，已经仔细阅读我司的条款和使用条件。您应当了解服务的特点，网站显示了一系列金融信息，但因诸如金融市场波动性等各种原因，可能造成相关信息很快变为不可靠的或者发生改变。我司没有义务以任何特定市场的报价提供特别报价。您也应当了解使用基于互联网或手机的系统交易杠杆产品有关的风险，包括但不限于硬件、软件故障和互联网连接失败。网站和服务专门为也应当仅为拥有丰富经验和金融相关知识的个人或实体使用，以能够评估网站显示的金融数据和市场信息以及交易金融合约的优点和风险。

通过使用服务，您承认您了解服务相关的所有风险，且拥有支持您参与交易的财务能力，您使用网站、服务和内容是基于您自己的判断并独立承担风险，您将对任何产生的结果单独负责。

当您提交开户申请，您就同意了通过电邮、电话、信件或其它方式接收鼎展国际发送的信息，其中包含您可能感兴趣的产品和服务。我们不会在没有您许可的情况下出于市场营销目的，与除我司盟友外的第三方公司分享您的信息。如果您不想再接收到这些信息，请通过我司，或是发送邮件给我们，我们会将您的信息从数据库中删除。一旦点击“注册”、“发送”或“提交”键，就表示您同意让我们使用您的信息。

鼎展国际及其盟友拥有所发布信息的所有权。任何个人或实体，需在不触犯地区及国家法律、法规、遵从鼎展国际或其盟友注册要求的前提下，才能进行信息发布及使用。该网站的信息和意见不构成鼎展国际或其盟友对购买或出售任何外汇、能源、金属、商品、指数、差价合约(CFD)或其他金融工具的教唆或提议，或提供任何投资建议或服务。

Risk Warning & Disclosure

Contracts for Difference ('CFDs') are complex financial products that are traded on margin. Margined trades on CFDs carry a high degree of risk and may expose the investor to substantial losses as well as gains. The investor should carefully consider whether this activity is appropriate for his needs, your financial resources and his personal circumstances.

Please ensure you read through our terms and conditions of use carefully before investing in leveraged products of Safe Gold International. You should be aware that among the features of the service a broad range of financial information is displayed on the site and may quickly become unreliable or change for various reasons such as the volatility of financial markets. We are under no obligation to quote a particular price quoted on any specific market. You should also be aware of the risks associated with using an internet or mobile based system for trading leveraged products, including but not limited to the failure of Hardware, Software and internet connection. The website and the services are intended for and should only be used by individuals or entities that have sufficient experience and knowledge in financial matters to be capable of evaluating the financial data and market information displayed on the site, and the merits and risks of entering into financial contracts.

By using the service, you acknowledge that you are aware of all the risks associated with the service and have the financial capability to finance your participation and that your use of this site, the service and content, is at your own discretion and risk and that you will be solely responsible for any resulting consequences.

By submitting the registration form online, you are consenting to receive information by email, telephone, post or any other method from Safe Gold International about offers that you may be entitled to and products and services, which we believe may be of interest to you. We will not share your details with any third parties, other than our affiliated companies, for marketing purposes without your prior consent. If at any time, you no longer wish to receive this information, please let us know. By clicking "Register", "Send" or Submit', you consent to us using your details in this way.

Safe Gold International and its affiliates do not intend the information provided on this site to be distributed to, or used by, any person or entity in any jurisdiction or country which such distribution or use would be contrary to law or regulation or which would subject Safe Gold International or its affiliates to any registration requirement within such jurisdiction or country. Neither the information, nor any opinion contained in this site constitutes a solicitation or offer by Safe Gold International or its affiliates to buy or sell any forex, energy, metals, commodities, indices, stocks, futures, CFDs or other financial instruments or provide any investment advice or service.